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Retsudvalget

Til:

Dato:

Justitsministeren

17. november 2009

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 173
Ministeren bedes oplyse, om de oplysninger der er kommet frem i den 
seneste tid omkring Retslægerådet, får ministeren til at overveje at ændre på 
praksis omkring brugen af Retslægerådet?

Spørgsmålet har tidligere været stillet i folketingsåret 20081, jf. REU alm. del -

spm. 1303.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Line Barfod (EL).

Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 23. november 2009.

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på elliba@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup

formand
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